

10200 No. 5 Road Richmond, BC V7A 4E5 Phone (604) 275-1893 office.rcmbc@gmail.com www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

章伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry 刘春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry 陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister 彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 <u>Sunday School</u>
粵語 Cantonese	上午 11:00am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:00am
英語 English	上午 9:15am	上午 11:00am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11.00am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (**Zoom**) 帳號:846 1728 6280, 密碼:10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄姊 Seniors)

隔週二上午 10:00am Alternate Tue

迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午1:30pm Alternate Sun

以勒團 Jireh(中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri

以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)

週日下午 12:30pm Sun

以馬內利團 Emmanuel (Career 就業) 週二晚上 7:30pm Tue

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

Dunamis (College/Career 大學/就業青年)	週五晚上 8:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級)	週五晚上 7:00pm Fri
AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級)	週五晚上 7:00pm Fri
爾語團製 Mandarin Fellowshin	週五眸上 7:30pm Fri

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

粤語主日崇拜

2025年8月10日上午11:00

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後1:3-11

【崇敬讚美】

序樂		安靜默禱
宣召	〈詩 98:4-6〉	主席
讚美詩	〈快樂祟拜〉	會眾
詩歌		領詩/會眾
禱告		牧者

【恭聆主道】

讀經	〈太 9:35-36〉	主席
證道	〈教會是鄰舍的祝福〉	潘士宏牧師
詩歌	〈藉我賜恩福〉	領詩/會眾
奉獻禱告		主席

【主內相交】

歡迎/報告		主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉	會眾
祝福		牧者
殿樂		默禱敬拜

崇拜事工輪值		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	區以恆	楊揚
講員	潘士宏牧師	陳明斌牧師
司琴	郭區以祺	譚陳寶賢
領詩	張建文	區以恆
司事	陳愛娣, 尹向陽	劉笑華,譚敏舜
	陳張慧英	梁陳瑞優
影音	趙漢頤,陳家樂	黃凱燊,吳漢華

国语主日崇拜

2025 年 8 月 10 日上午 9:30 本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和赞美上帝】

序乐

宣召	〈诗 99:9〉	主席
同心感恩		主席
会众赞美		会众

祷告/主祷文 陈苏灵传道

【虚心受教敬拜上帝】

读经 〈彼前 6:17-18, 彼后 1:5-11〉 主席

信息宣讲〈作基督徒,没有你想的那么轻松〉

刘春妍传道

安静默祷

回应诗歌 〈脚步〉

【关怀互爱见证上帝】

奉献祷告 主席

三一颂 会众

安静默祷 会众

【崇拜后】主日学,短祷会

崇拜事奉配搭		
	<u>本主日</u>	<u>下主日</u>
主席	吴海宾	牛丽华
讲员	刘春妍传道	陈苏灵传道
领诗	吕丽凤	张绍亮
招待	牛丽华	王爱琴
儿童	朱静贤,王爱琴	王继明
灯光影音	蔡敏燕	蔡敏燕

8月15日,国语团契7:30P开始。

EM Sunday Worship

August 10, 2025 at 9:15 AM

Church Theme 2025

"MAKE EVERY EFFORT IN CHRIST" 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Stay Focused (The End is Near)

1 Peter 4:7-11

Speaker: Pastor Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week August 17th

Speaker: Pastor Theresa Liu

Sermon Notes & Questions

tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us

<u>tinyurl.com/rcmbc-em-connekt</u>
Stay informed about ministries/events, request prayer, and more.

ANNOUNCEMENTS

- **1.** AIA Sport Fundamentals Camp **starts tomorrow**.
- **2.** Church Community Yard Sale Day is held on this Saturday from 10:00 AM to 2:00 PM. Please invite your family, friends, and neighbors to join us. Today is the last day to reserve a booth for rent. Please sign up quickly. Reminder: Any unsold items must be taken back home.
- **3.** To celebrate our 35th anniversary, our church will **publish** a **yearbook**. Members are cordially invited to submit memorable or commemorative photos for consideration to



include in the yearbook. Due to limited space, each person can submit a maximum of five photos. Photos can be submitted by scanning the QR code or bit.ly/rcmbc35years Physical photos

can be provided to Brother Marc Tam.

- **4.** We invite everyone to join a **special prayer meeting** on Sunday, **August 24th**, immediately following CM worship, from 12:15-12:45pm. The Deacon board wants to dedicate to pray specially for CM and the PSC as they seek God's guidance and wisdom in the search for a new pastor. Let us come together in unity, lifting our hearts to the Lord and seeking his direction.
- **5.** We encourage you to sign a petition to the Government of Canada opposing two recommendations that would:
 - 1. Remove "the advancement of religion" as a recognized charitable purpose under the Income Tax Act.
 - 2. Revoke charitable status from many faith-based organizations (including pro-life groups, food banks, senior care, family and newcomer support, youth programs, and mental health outreach).

We trust God to provide no matter what, but we also have a responsibility to speak up. You can sign the petition at: www.ourcommons.ca/petitions/en/Petition/Details?Petition=e-6586. Deadline: August 15. After signing, make sure to check your email and click to confirm your signature.

6. What is the shortest way to attaining Christian perfection? How can we love God above all else? Join us for *Tuned in to God* at Charis Camp on **Sept 5-7** for a time of learning, discussion, prayer, and fellowship. Registration open at **tinyurl.com/rcmbc-em-retreat**. Price: \$250/person, incl. food, accommodations and activities. Ages 16+.

教會事工

- 1. AIA 運動營明天開始, 請為這營會禱告。
- 2. 若有意參加浸禮班,請與陳甦靈傳道聯絡,安排時間。
- 3. 今個星期六是教會社區庭院義賣日. 時間是早上 10 點至下午 2 點, 請大家邀請親朋好友街坊四鄰參加. 今天是最後接受預訂租用攤位. 有興趣會友請從速 報名. 特別提醒: 沒有賣出的物品請帶回家。
- 4. 本堂為慶祝 35 週年堂慶,將出版一本紀念特刊。現 誠邀會友提供具有紀念價值的照片,照片一經審閱 後,將有機會刊登在特刊內.因為頁數有限,暫時只 能接受每位會友上載最多5張照片.請注意:所上載 的照片,不一定會被選入刊登於

年刊之內. 會友可以透過掃描二維碼或登入 <u>bit. ly/rcmbc35years</u>提交照片. 傳統照片請交予譚敏舜弟兄。



- 5. 執事會誠邀大家參加 8 月 24 日主日在粵語堂崇拜後的特別祈禱會,時間為中午 12:15 至 12:45. 我們希望特別為粵語堂和聘牧委員會祈禱,求神在他們尋找新牧者過程中,賜給他們智慧與引領;同時我們也同心合意去尋求神的心意與指引。
- 6. 真理堂宣教部首次與中信機構之小城宣教隊合辦的「短宣體驗一天遊」將會在 10 月 18(星期六)探訪 Chilliwack 社區的家庭或餐館負責人,我們會透過探訪形式學習如何跟他們建立關係,從而把福音傳遍整個社區.凡對宣教事奉有興趣的弟兄姊妹,請與 劉笑華 Jenny 姊妹報名,名額有限,先到先得。
- 7. 英語事工:英語退修會將於 9 月 5-7 日在 Chilliwack 舉行,歡迎 16 歲或以上的會眾參加. 詳情請參閱英文事工報告。
- 8. 我們鼓勵大家簽署一份致**加拿大政府的請願書**,反 對政府兩項建議:取消《所得稅法》中「促進宗教 發展」作為公認慈善目的的資格;撤銷眾多信仰組 織的慈善地位.請在以下網址簽署請願書:

www.ourcommons.ca/petitions/en/Petition/Details?Petition=e-6586.截止日期:8月15日.簽署後,請務必查看你的電子郵件並點擊確認簽名。

上週崇拜出席人數 Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 76 人MM 國語 22 人 (+ZOOM 4 人)EM 英語 52 人McP 國語主日兒童節目 6 人cSS 兒童主日學 16 人